
Aanmeldingen Over-en-Weer 25 september 2018 

OVER EN WEER – voorzitter Mathieu Maanders 

a. Burgerspreekrecht 

b. Mededelingen. 

c. Bespreking toezeggingen.  

 

Pro Duiven 

1. Vraag over het onderzoek naar de mogelijkheden van het afval brengstation. Wat 

verstaat de burgemeester onder binnenkort, en wanneer kunnen wij dit 

onderzoek tegemoet zien ? 

 

d. Bespreking Lijst ingekomen stukken.  

 

Pro Duiven  

1. Hoeveel uur staan er voor de nieuwe functie (van de burgemeester) als voorzitter van de 

raad van commissarissen Reggewoon? 

 

2. Is er ingegaan op het aanbod van de gratis bijbel voor de raadzaal? Waarom wel/niet? 

Lokaal Alternatief (Jan Knol): 
Een vraag aan het College over het jaarverslag van de Welstandscommissie: Ik wil graag weten wat 
het College gaat doen met de aanbevelingen in het jaarverslag en of er, zoals de laatste jaren 
gebruikelijk, een uitnodiging naar de Raad komt om over  c.q. naar aanleiding van het jaarverslag van 
gedachten te wisselen. 
 

e. Vragen raadsleden en fractieassistenten. 

Pro Duiven 

 

1. Artikel in de Gelderlander over de toekomstige A15 met uitleg van de wethouder van de 

Gemeente Zevenaar. Was dit artikel bij de wethouder bekend? En hoe staat hij er 

tegenover dat de wethouder van Zevenaar hier zijn plaats inneemt? Hoe staat de 

wethouder tegenover het feit dat de wethouder van Zevenaar vaak 

woordvoerder is bij dit onderwerp? 

 

2. Er zijn geluiden te horen over onveiligheid in de instelling Hoenderloo Groep. De 

Gemeente Duiven heeft hier contracten mee (Pluryn). Zijn er jongeren uit Duiven 

betrokken en gaat u hier wat aan doen? 

 

3. Coniferen begraafplaats ’T heijlige lant Duiven. Door de aanhoudende droogte van 

afgelopen zomer zijn meer dan de helft van alle coniferen, die als scheiding tussen de 

graven staan, helaas heen gegaan. Hierdoor is er een troosteloze uitstraling ontstaan op 



wat vaak de mooiste begraafplaats van de regio wordt genoemd. Kan het College 

aangeven of zij hiervan al op de hoogte waren en wanneer er tot vervanging van de 

coniferen wordt overgegaan? De herfst is immers een goede tijd voor nieuwe coniferen 

om geplant te worden. 

 
 
 
 


